
Styrelsemöte 2021-10-27

Närvarande via Skype: Stig Petersson, Anders Olofsson, Martin Sjöblom, Mats Engdahl, Fredrik Henry

 Möte öppnas.
 Dagordningen godkänds.
 Genomgång av föregående protokoll, inget att anmärka.
 Lägesrapport från ansvarsområdena.

-Ekonomi, Ser bra ut.
-UC, Ok.
-Soprum, Ok men alla måste ta sitt ansvar.
-Belysning, Ok, lampor har behövts bytas. 

 Höststäddagen
-Den 30 oktober kl. 10-14. 
-Städning av soprum.
Ja, golv och vissa sopkärl ska städas. 
-Ansning av träd vid det mellersta garagets östra gavel.
Stig tar kontakt med hus 168-172 för att få reda på vad dom vill göra åt trädet.
-Städning av övriga ansvarsområden (se karta på anslagstavla), innefattar även städning av egen 
garageplats.
-Utebrunnar ska rensas. 

 Övriga frågor.
-Behövs nya skottkärror?
Styrelsen beslutade att ta upp denna fråga på årsmötet till våren.
-Ett extra batteri till maskinerna?
Styrelsen beslutade att det är ok att köpa ett extra batteri till de nya maskinerna.
-Kallt i vissa hus?
Det är kallt i vissa hus men det brukar vara lite kallare i husen innan fjärrvärmen kommer igång på allvar.
Brukar vara kallare när yttertemperaturen ligger mellan 12-6 grader plus sedan brukar det öka när det 
sjunker närmare nollan. Vi fortsätter kolla om denna teori stämmer. 

 Nästa möte blir den 01-12-21 kl 19,00 via Skype.

 Möte avslutas.

Vid protokoll Justerare

Martin Sjöblom Fredrik Henry


